
 
 

 

 
 

 

 

ZAPISNIK 

 

sa 30. sjednice Nadzornog odbora ŠPORTSKI OBJEKTI d.o.o. 
održane 28. veljače 2020. godine u NŠD Gradski vrt u Osijeku, 

 Kneza Trpimira 23 s početkom u 10,30 sati 
 

 

Nazočni članovi Nadzornog odbora: 

 

1. Marin Babić, predsjednik 

2. Goran Mikan, zamjenik predsjednika 

3. Katica Šobat, član 

 

Nenazočni članovi: Siniša Miletić, opravdano 

                                Marijana Sertić, opravdano 

 

Ostali nazočni:  

- Nataša Brčić, član Uprave – direktorica Društva 

- Elza Pintar, zapisničar 

 

Sjednicu otvara i vodi Predsjednik Nadzornog odbora Marin Babić temeljem Odluke o izboru broj 

NO-20/18. od  01. 02. 2018. godine. Predsjednik Nadzornog odbora konstatira da je sjednica 

sazvana sukladno ZTD i DU, te da Nadzorni odbor ima potrebnu većinu za pravovaljano 

odlučivanje. 

Predsjednik Nadzornog odbora daje na glasovanje prijedlog  dnevnog reda, te konstatira da je 

jednoglasno utvrđen sljedeći  

 

 

 

D N E V N I   R E D: 

 
1. Verifikacija Zapisnika sa 29 sjednice Nadzornog odbora održane 30. siječnja 2020. godine; 

 Prilog: Tekst nacrta Zapisnika sa 29.  sjednice Nadzornog odbora ŠPORTSKI OBJEKTI d.o.o. 

održane  30. siječnja 2020. godine; 

 

2. Informacija o rekonstrukciji RC Copacabana; 

 

3. Davanje suglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Plana nabave za 2020. godinu broj:260/20. 

od 25.02.2020. godine: 

Prilog: Odluka o izmjenama i dopunama Plana nabave za 2020. godinu broj:260/20. od 25.02.2020. 

godine: 

 

4. Pitanja i prijedlozi. 

 

ŠPORTSKI OBJEKTI d.o.o. 
 

OSIJEK, Kneza Trpimira 23  

OIB : 89861654362 

IBAN : HR6123600001102298154 

 

TELE FON : 031/285-500     

EMAIL:  info@sportski - objekti.hr   



 
 

 

 

AD 1. 

 

Predsjednik Nadzornog odbora pitao je članove Nadzornog odbora imaju li primjedbe na Tekst 

Zapisnika sa 29. sjednice Nadzornog odbora održane 30. siječnja 2020. godine. 
 

Kako  nije bilo primjedbi  jednoglasno je  usvojen Zapisnik sa 29. sjednice Nadzornog odbora 

održane 30. siječnja 2020. godine. 
 

 

AD 2. 

 

Informaciju o rekonstrukciji RC Copacabana dala je direktorica Društva. Ona je istakla da je grad 

Osijek odobrio 15.000.000,00 kn za rekonstrukciju RC Copacabane. Nakon sastanaka koje smo do 

sada vezano za tu temu imali mislim da ova sredstva neće biti dovoljna, ali se nadam da ćemo još 

sredstava dobiti rebalansom. Treba se raditi nove filternica, ili čak dvije ovisno o projektu i novi 

cjevovodi. Sadašnji bazeni više nisu isplativi. Danas se rade plići i manji rekreacijski bazeni sa 

valovima i raznim rekreacijskim sadržajima. Planira se napraviti pravi olimpijski bazen u 

propisanim gabaritima i eventualno natkriti ili čak zatvoriti kako bi se produžilo njegovo korištenje 

na duže razdoblje u toku godine. Sada je u tijeku projektni zadatak. Treba napraviti statiku bazena 

i tobogana.  

 

Predsjednik Nadzornog odbora otvara raspravu.  

Predsjednik Nadzornog odbora pitao je da li će ove godine RC Copacabana raditi za posjetitelje. 

Direktorca je odgovorila da se još  ne zna da li će se ići u organizaciju rada RC ove godine. Ako se 

bude išlo investicije će biti minimalne. 

 

Nakon rasprave u kojoj su sudjelovali svi članovi Nadzornog odbora donesen je sljedeći 

 

Z A K LJ U Č A K 

 

Ako će radovi na rekonstrukciji RC Copacabana započeti prije sezone ove godine, Nadzorni odbor 

daje suglasnost direktorici da se ove godine ne otvara RC Copacabana za posjetitelje. U suprotnom  

ako se neće započeti s radovima onda se mora organizirati rad CR Copacabana ove godine. 

 

 

AD 3. 

 
 

Uvodno izlaganje po ovoj točki dnevnog reda dala je direktorica Društva. Ona je istakla da je naša 

mehanizacija u vrlo lošem stanju, da se neke kosilice niti ne isplate popravljati jer su dijelovi i 

popravak skuplji od kupovine novih kosilica.  Ona predleže kupovinu tri kosilice. 

 

Budući da  nije bilo primjedbi niti drugih prijedloga, predsjednik je dao ovaj Prijedlog Odluke o 

izmjenama i dopunama Plana nabave  na glasovanje te je jednoglasno donesena sljedeća 
 

 

O D L U K A 

 

Nadzorni odbor daje suglasnost na Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Plana nabave za 

2020. godinu broj:260/20. od 25.02.2020. godine. 

 

 



 
 

 

Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Plana nabave za 2020. godinu broj: broj:260/20. od 

25.02.2020. godine prilog je ovom Zapisniku. 

 

Broj: NO-79/2020. 
 

 

AD 4. 

 

Direktorica je upoznala članove Nadzornog odbora  da je Društvo provelo provjeru diploma i 

svjedodžbi u našem Društvu i da su sve diplome i svjedodžbe vjerodostojne. 

Isto tako izvjestila ih je da smo ostali bez dva naša voditelja: 

Jedan je Nikola Mravinac, Voditelj hipodroma Pampas i sportske rekreacije kojem je pravomoćnom 

drugostupanjskom presudom potvrđen sudski pregid radnog odnosa sa danom 03.05.2019. godine. 

Drugi je Miroslav Orešković, Voditelj RC Copacabana i  poslovi na izradi troškovnika u postupcima 

javne nabave koji je zatražio sporazumni prekid radnog odnosa radi prelaska na rad u drugu tvrtku. 

Umjesto njih nećemo primati nove radnike, već ćemo poslove njihovih radnih mjesta 

preraspodijeliti drugim voditeljima. Nam trebaju majstori i radnici na održavanju objekata. 

Predsjednik je postavio pitanje izložbe pasa na RC Copacabana, obzirom da će se vjerovatno ići u 

rekonstrukciju RC Copacabana ove godine. On predlaže da se organizator te manifestacije obavjesti 

o nemogućnosti organiziranja ove manifestacije zbog radova na rekonstrukciji RC Copacabana, 

kako bi si na vrijeme mogli rezervirati drugu lokaciju. 

 

Budući da više nije bilo pitanja i prijedloga sjednica je završena u 11,15 sati. 

 

 

  

Zapisničar:                                                                                Predsjednik Nadzornog odbora: 

Elza Pintar, dipl.iur.                                                                        Marin Babić, mag.oec 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

www.sportski-objekti.hr  
 

    


